
Protokół Nr 36/2014 
z posiedzenia XXXVI Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  30 stycznia  2014 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 15.00. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5.   Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  

2014 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 
będzie przyznawane w 2014 roku, określenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Obryte. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wieloletniego programu osłonowego w 
zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-
2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu w zakresie dożywiania 
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 
finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania ” na lata 2014-2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania 
w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 
objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 
dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu 
systemowego finansowanego ze środków Unii Europejskiej. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Obryte na 
okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Obryte na 
stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic i siedzib 
obwodowych komisji wyborczych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXXVI Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof  Oleksa  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
Za przyjęciem porządku obrad  głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 

Porządek obrad  został przyjęty. 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XXXV posiedzenia Sesji. 
 

P.Przew.RG – protokół z XXXV posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  XXXV  posiedzenia Sesji  głosowało 14 radnych(100% 
obecnych) . 
 
Protokół z XXXV posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie wniesiono interpelacji i zapytań. 
 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – przedstawię sprawozdanie za okres od 27 grudnia do dnia dzisiejszego. 
Zajmowałem się sprawami bieżącymi  i administrowaniem całego Urzędu Gminy. 
Ponadto w dniu 13 stycznia byliśmy z Panią Skarbnik w Urzędzie Marszałkowskim 
w Warszawie w celu podpisania umowy na dwa zadania :  
1. Urządzenie placu zabaw po byłym Posterunku Policji w Obrytem –
dofinansowanie otrzymaliśmy  w kwocie 24.528 zł. 
2. Dożynki gminne, które się odbędą  w Obrytem – kwota dofinansowania - 25.600 zł. 
W dniu 16 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu u Pani Stelli Niedzielskiej w 
Wydziale Architektury i Geodezji w Pułtusku odnośnie wyceny drogi Zambski . 
Wycena jest ustalona na 7.200 zł. 
W styczniu byliśmy też przy pomniku powstańców w Sokołowie , była delegacja 
żołnierzy ze sztandarem, był sztandar z Sokołowa i grupa radnych . Złożyliśmy 

kwiaty na pomniku i zapaliliśmy znicze. 
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Jak co roku przystąpiliśmy też do odbywania zebrań strażackich w jednostkach  OSP 
na terenie gminy (10 jednostek mamy zarejestrowanych, w tym jedna w KSRG – OSP 
Obryte). 
W dniu 27 stycznia odbyło się spotkanie z posłem Henrykiem Kowalczykiem, na 
którym było ok. 40-50 osób. Były poruszane sprawy związane z otwartymi 
funduszami emerytalnymi oraz możliwość uzyskania dofinansowania w programie 
na lata 2014-2020. 
Od 16 stycznia borykamy się z zimą. W pierwszych dniach zdążyliśmy odśnieżać, 
natomiast od niedzieli pomimo, że odśnieżamy i w dzień i w nocy, część dróg jest 
nieprzejezdna. W tej chwili chodzi 4 pługi. Z przejazdem na drogach powiatowych 
też są problemy, dzwonimy do zarządu dróg , jeżdżą cały czas, ale też nie dają rady 
wszystkich dróg odśnieżyć na czas. 
P.Osęka – sołtys wsi Sokołowo Włościańskie – u nas już 2 dni nie ma żadnej 
odśnieżarki, mieszkańcy na Zimnej Wodzie są zasypani, bez przejazdu zostali. 
Samochód dowożący dzieci na pewno nie przejedzie. 
P.Wójt – cały czas odśnieżamy. 
P.Smyk – wiatr nadal wieje , dróg nie zdążycie odśnieżyć do jutra. Myślę, że jutro 
zajęć w szkole  nie powinno być. Może w przyszłym tygodniu  pogoda się zmieni na 
lepsze. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2014 r. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Skarbnik – przedstawiła uzasadnienie do zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Obryte na 2014 r.  
P.Przew.RG – Proszę o stanowisko wspólne wszystkich  Komisji , które odbyły się 
wczoraj.  
P.Mroczkowski Wł.- przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady 
Gminy – stosunkiem głosów 10 za przy 3 głosach wstrzymujących radni są  za 
podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw nie  było , 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała Nr XXXVI/227/2014 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2014 r. została podjęta. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 
opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 
przyznawane w 2014 roku, określenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Obryte. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – jest ustalony 1% na dofinansowanie opłat na kształcenie nauczycieli, 
corocznie trzeba ustalić taką kwotę, uzgodnione to jest ze Związkami Zawodowymi 
ZNP . 
P.Przew.RG – Proszę o wspólne stanowisko wszystkich  Komisji w tej sprawie. 
P.Mroczkowski Wł.- przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady 
Gminy – stosunkiem głosów 9 za przy 4 głosach wstrzymujących radni są  za 
podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw nie było , 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała Nr XXXVI/228/2014 w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 
będzie przyznawane w 2014 roku, określenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Obryte została podjęta. 
 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wieloletniego programu osłonowego 
w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wóltańska –Kierownik OPS – przyjęcie przez Radę Gminy wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 
2014-2020 ma na celu ograniczenie zjawiska niedożywienia dzieci i młodzieży. 
Program ten przewiduje wsparcie gmin, które w szczególnie uzasadnionych 
przypadkach udzielały pomocy , gdy uczeń albo dziecko wyraża chęć zjedzenia 
posiłku a  dyrektor szkoły lub przedszkola informuje ośrodek pomocy społecznej o 
potrzebie udzielenia pomocy w formie posiłku. Warunkiem przyznania takiej 
pomocy bez wydania decyzji administracyjnej przyznającej posiłek oraz bez 
przeprowadzania rodzinnego wywiadu środowiskowego, jest przyjęcie przez Radę 
Gminy odpowiedniego programu osłonowego. 
P.Przew.RG –  Proszę o pytania. 
Pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – Proszę o wspólne stanowisko wszystkich  Komisji w tej sprawie. 
P.Mroczkowski Wł.- przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady 
Gminy –jednogłośnie wszyscy radni są  za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/229/2014 w sprawie ustalenia wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 
2014-2020 została podjęta. 
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Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu w zakresie dożywiania 
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 
finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania ” na lata 2014-2020. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wóltańska – prawo do świadczeń z pomocy społecznej przysługuje osobom i 
rodzinom, jeżeli dochód nie przekracza kryterium dochodowego tj. 542 zł dla osoby 
samotnie gospodarującej oraz 456 zł na osobę w rodzinie. Program w zakresie 
dożywiania, który obowiązywał do tej pory przewidywał dożywianie dzieci w 
wysokości kryterium dochodowego w wysokości 150%. Natomiast ustanowiony 
nowy program uchwałą Rady Ministrów na lata 2014-2020 nie jest prawem, które my 
możemy stosować. Ośrodek Pomocy obowiązuje ustawa o pomocy społecznej , w 
tym przypadku gmina musi to kryterium ustalić, żeby objąć te dzieci, które 
korzystają z pomocy społecznej.  
P.Przew.RG –  Proszę o pytania. 
Pytań nie zgłoszono 
P.Przew.RG – Proszę o wspólne stanowisko wszystkich  Komisji w tej sprawie. 
P.Mroczkowski Wł.- przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady 
Gminy –jednogłośnie wszyscy radni są  za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/230/2014 w sprawie określenia zasad zwrotu w zakresie 
dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego 
gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania ” na lata 2014-
2020  została podjęta. 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 
formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wóltańska –  uchwała dotyczy dożywiania na lata 2014-2020 i podwyższenia 
kryterium dochodowego do 150% dla celów przyznawania pomocy w formie 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin 
wymienionych w uchwale Rady Ministrów. 
P.Przew.RG –  Proszę o pytania. 
Pytań nie zgłoszono 
P.Przew.RG – Proszę o wspólne stanowisko wszystkich  Komisji w tej sprawie. 
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P.Mroczkowski Wł.- przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady 
Gminy –stosunkiem głosów 13 za przy 1 głosie wstrzymującym radni są  za 
podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw nie było, 1 radny wstrzymał 
się od głosu. 
 
Uchwała Nr XXXVI/231/2014 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 
formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 została podjęta. 
 
 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu 
systemowego finansowanego ze środków Unii Europejskiej. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wóltańska –  uchwała ta dotyczy wyrażenia zgody na realizację projektu 
systemowego w ramach programu Operacyjnego Kapitał Ludzki finansowanego ze 
środków Unii Europejskiej, który realizujemy od 2007 roku. W ramach tego projektu 
realizowane są kursy, szkolenia osób bezrobotnych , znajdujących się w trudnej 
sytuacji materialnej, aby zwiększyć kwalifikacje i znaleźć zatrudnienie. 
P.Przew.RG –  Proszę o pytania. 
P.Borczyński – z jakiego kursu czy szkolenia może taka osoba skorzystać. 
P.Wóltańska – zgodnie z zainteresowaniami lub wykształceniem. W ubiegłych latach 
były organizowane : kursy spawacza, kursy operatora wózków widłowych, 
kucharskie, fryzjerskie, obsługa kas fiskalnych, kursy komputerowe. 
P.Przew.RG – proszę o wspólne stanowisko wszystkich  Komisji w tej sprawie. 
P.Mroczkowski Wł.- przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady 
Gminy –wszyscy radni jednogłośnie są  za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/232/2014 w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu 
systemowego finansowanego ze środków Unii Europejskiej została podjęta. 
 
  
Ad.12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Obryte 
na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – gmina jest podzielona na okręgi wyborcze, w skład okręgów wyborczych 
wchodzą wsie i wsie o statusie sołectw. Były nieścisłości w nazwach wsi , w 
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dowodach mieszkańców wsi Nowy Gródek i Stare Zambski było inaczej niż w 
dokumentach gminy, dlatego chcemy przed wyborami to ujednolicić . Dlatego też 
musimy wprowadzić zmiany tych nazw po konsultacjach z mieszkańcami. Będzie to 
wyglądało tak, że dokonuje się zmiany w nazwach miejscowości z Nowy Gródek na 
Gródek Nowy oraz Stare Zambski na Zambski Stare. 
P.Smyk – a jak sprawa wygląda z Ciółkowem Małym i Ciółkowem Nowym. 
P.Wójt – to jest jeszcze inna sprawa niż ta, którą uregulowaliśmy. Na razie zostawmy 
tą sprawę. 
P.Przew.RG – podział gminy na okręgi wyborcze pozostaje bez zmian, tylko ulegają 
zmianie nazwy tych dwóch miejscowości. Proszę o wspólne stanowisko wszystkich  
Komisji w tej sprawie. 
P.Mroczkowski Wł.- przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady 
Gminy –wszyscy radni jednogłośnie są  za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych(100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XXXVI/233/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy 
Obryte na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym została podjęta. 
 
Godz. 15.32 – na posiedzenie sesji przybyli radny Tadeusz Skoczylas oraz sołtys wsi 
Ulaski – Agnieszka  Wyrzykowska. Stan radnych zwiększył się do 15 osób. 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Obryte 
na stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic i siedzib 
obwodowych komisji wyborczych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – jest u nas 7 obwodowych komisji wyborczych, każda komisja ma swoją 
siedzibę. Po reorganizacji w oświacie zmieniły się nazwy szkół, które są jednocześnie 
siedzibami komisji wyborczych. Dlatego też zmieniamy załącznik w tej uchwale. 
Pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG –proszę o wspólne stanowisko wszystkich  Komisji w tej sprawie. 
P.Mroczkowski Wł.- przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady 
Gminy –wszyscy radni jednogłośnie są  za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XXXVI/234/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy 
Obryte na stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic i siedzib 
obwodowych komisji wyborczych została podjęta. 
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Ad.14.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie było interpelacji i zapytań , więc nie ma odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
radnych. 
 
Ad.15.Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG odczytał postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie z dnia 21 stycznia 2014 r. na skargę Danuty i Tadeusza saletry na 
uchwałę Rady Gminy z dnia 28 lutego 2013 r.  Nr XXVI/161/2013 , które stanowi 
załącznik do protokołu. 
Następnie udzielił głosu następującym osobom: 
P.Postek – w dniu 14.04.2014 r. odbędzie się kurs chemizacji rolnictwa. Zmieniły się 
zasady przeprowadzania tych kursów, a mianowicie ; dla osób, które po raz kolejny 
taki kurs odbywają – będzie on trwał 1 dzień i koszt tego kursu wynosi 70 zł, 
natomiast dla przystępujących do kursu po raz pierwszy – będzie trwał 2 dni i koszt 
wynosi 100 zł. 
P.Smyk – co się dzieje z wypłatami dopłat dla rolników, które miały być na bieżąco 
przekazywane a już jest koniec stycznia i bardzo mało tych dopłat wpływa na konta 
rolników. 
P.Postek – jeżeli chodzi o dopłaty, to ONW i rolno-środowiskowe jest wypłacane od 
16 października, natomiast od 1 grudnia są wypłacane pozostałe dopłaty. Jest taki 
przepis, że Agencja ma czas na wypłatę dopłat od 1 grudnia do 30 czerwca , dopiero 
1 lipca można zakładać sprawę o odsetki. 
P.Łojek – proszę, żeby chociaż jedna droga była rano udrożniona ze śniegu, żeby 
można było przejechać do pracy. 
P.Wójt – 4 pługi chodzą cały czas i odśnieżają. Myślę, że do jutra do godz. 6.00 rano 
drogi będą odśnieżone. Część dróg mamy przejezdnych, może znowu ich nie 
zawieje. 
P.Markowska – sołtys wsi Bartodzieje – dlaczego dzieci w Psarach mają inne 
przywileje jak w innych wsiach, autobus szkolny jeździ na Maliki i zabiera stamtąd 
dzieci. W Bartodziejach  jest przystanek na skrzyżowaniu i rodzice dowożą dzieci i 
później czekają na nich, aż autobus ich przywiezie a w Psarach to mają autobus pod 
samym domem. 
P.Wójt – proszę porównać odległość z Psar Nowin z odległością w Bartodziejach do 
skrzyżowania. 
P.Markowska – od mojej posesji do skrzyżowania jest 2 km. 
P.Wójt – przychodzili do mnie rodzice z Psar Nowin i Malik, że jest przystanek 
postawiony po to, żeby autobus się na nim zatrzymywał. Wydaje mi się , to jest 
zasadne, żeby ten autobus dojeżdżał do tego przystanku i zabierał dzieci tam 
mieszkające. 
P.Markowska – rano autobus jedzie najpierw na Wielgolas, następnie zabiera dzieci z 
Bartodziej i dopiero jedzie do Psar a z powrotem to najpierw jedzie przez Psary a 
dopiero później na Bartodzieje i Wielgolas. Gdzie tu jest sprawiedliwość. 
P.Wójt – to zrobimy naprzemiennie, żeby było sprawiedliwie. 
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P.Skoczylas – odnośnie oświetlenia ulicznego, zostało przestawione i zapala się o 
godz. 17.00 i pali się chyba do godz. 23.00 a potem zapala się nad ranem i świeci do 
godz. 6.00. Czy nie można rano przedłużyć do godz. 7.00, żeby się paliło. 
P.Wójt – zmieniła się firma odnośnie konserwacji oświetlenia ulicznego. Zaczekamy 
aż drogi będą przejezdne, to wtedy ustawimy te godziny, ale co tydzień nie 
będziemy ich zmieniać. 
P.Smyk – może z robót publicznych by Pan przyjął pracownika do odśnieżania 
Obrytego, nasz sprzęt się przydał, tylko musi być ktoś do obsługi tego sprzętu. 
Powinno się łańcuchy założyć. 
P.Wójt – jeden łańcuch jest, drugi został skradziony. Odzyskamy go za 15 lat. 
Zwróciliśmy się do Prokuratury o zwrot łańcucha. Robimy, co możemy w zakresie 
odśnieżania. 
P.Pudlis – sołtys wsi Sadykierz – na skrzyżowaniu w Obrytem w stronę Sadykrzu jak 
odśnieża operator, to niech się bardziej przyłoży i zrobi to dobrze. 
P.Książak – w dniach 2.01-3.01. 2014 roku inne szkoły nie pracowały, my natomiast 
pracowaliśmy .Są takie dni do dyspozycji dyrektora placówki, które może zarządzić 
jako wolne od zajęć szkolnych. Okazało się, że te 2 dni bardzo się przydały. My nie 
uchylamy się od pracy, ale bezpieczeństwo uczniów jest najważniejsze. To jest 
zadanie organu prowadzącego, decyzja należy do pana Wójta. Na Sali dzisiaj jest 
wiele osób z różnych miejscowości i wiedzą, jaki jest stan dróg i czy da się 
autobusem przejechać. 
P.Wójt – a uszczerbku w nauce nie będzie. 
P.Książak – zakończyliśmy już I semestr, zebranie klasyfikacyjne się odbyło, 
odwołaliśmy tylko zebranie z rodzicami. Można te zajęcia też odpracować. 
P.Przew.RG – nie uchylam się od obowiązku pracy, ale przepisy mówią, że takich 
dni i z powodu warunków atmosferycznych nie odpracowuje się.  
P.Wójt – ustalamy , że jutro odwołujemy zajęcia szkolne. 
 
Ad.16. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 15.51 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXXVI 
Sesji Rady Gminy Obryte. 
 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Krzysztof Oleksa/ 


